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We are pleased to invite you to the International Master Symposium on fron-
tiers, controversies and perspectives of reconstructive and regenerative surgery 
in Basel, Switzerland. In the centre of Europe we meet international experts 
around the globe between Asia and North America („East meets West“).
 
The overall goal of this symposium is to highlight current strategies in the fi eld 
of reconstructive and regenerative surgery and future perspectives. 
In recent years, the composite tissue allotransplantation has become a growing 
fi eld with a high interest around the globe. Conversely, various and attractive 
alternatives have been developed such as innovative expander-based recon-
struction. 

Together with you we wish to discuss techniques, perspectives and controver-
sies as well as possible future collaborations.
We will be very happy to welcome you in Basel. 
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Allgemeine Hinweise

Wir freuen uns sehr, Sie zum diesjährigen Mastersymposium über Perspektiven und 
Kontroversen der rekonstruktiven und regenerativen Chirugie nach Basel einzuladen.
Im Zentrum Europas treffen international renommierte Experten auf dem Gebiet der 
Plastisch-Rekonstruktiven Chirurgie sowie Kieferchirurgie aus Asien und Nordamerika 
zusammen („East meets West“).

Das Motto des Symposiums spiegelt die Entwicklung der rekonstruktiven und regene-
rativen Chirugie insbesondere der aktuellen Gesichtsrekonstruktion gut wieder.
Die „composite tissue allotransplantation“ ist ein wachsendes Gebiet und hat in den 
letzten Jahren eine revolutionäre Entwicklung erfahren. Gleichzeitig haben sich äusserst 
innovative, expandergestützte rekonstruktive Möglichkeiten als valable Alternativen 
etabliert.

Wir möchten die Entwicklung, komplexe Techniken und Resultate gemeinsam prüfen 
und den Schulterschluss mit Kollegen verschiedener Fachgebiete und Länder suchen.
Wir freuen uns, Sie in Basel begrüssen zu dürfen.
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